
Referat fra styremøte  
Misjonssalen Sandnes 

(A -referat)   

  

Morris åpnet med med noen tanker/andakt ut fra Markus 2:13-17, deretter bønn 

Tilstede: Morris Kjølleberg, Kjersti Vingen Froment, Ingebjørg Helle, 
Bjarne Mæland, Håkon Åreskjold, Nina Kristin Frafjord og Svein Anton 
Hansen. 

Dato: 16.01.2024   Tid: 18:30 – 22:00 

Sted: Misjonssalen/ Sandnesporten

Forfall: Ingen

Saksnr. Agenda Oppfølging

001/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste ble godkjent.  
Se sak 012/24 for saker som ble lagt til som eventuelt. 

info

002/24 Godkjenning av referater fra 12.12.23 
Referatene ble godkjent etter mindre justeringer. 

info

003/24 Oppfølgingssaker / siden sist: 
Se B-referatet.

info 
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004/24 Forsamlingsleders hjørne 
Julemøtet:  
I 2023 var det 250 stk på julemøtet. Dette var ca. 70 færre enn 
julemøtet 2022. Det ble samlet inn 18.950kr i kollekt. Denne gis til 
Med Hjerte for Sandnes. Morris sjekker med Andreas Lodden om 
MPG har julemøtet i møter som de planlegger.  

Teologisk samtalekveld:  
15 stk møtte opp på den første teologiske samtale kvelden. 
Kvelden besto av gruppesamtaler og samtaler i plenum og det ble 
gode samtaler i løpet av kvelden. Svein Anton planlegger en ny 
kveld senere på våren.  

Statistikk søndager:  
Misjonssalen blir litt flere på hvert søndagsmøte for hvert år som 
går. Når vi var i Langgata lå snittet på ca. 100 stk per møte (barn 
og voksne) mens nå ligger på 150-160 per møte.  
Da vi var i Langgata var fordelingen 60 voksne og 40 barn mens 
vi nå er 110 voksne og 50 barn.  
Dette viser at vi ikke bare vokser med småbarnsfamilier, men 
også godt voksne medlemmer.  

Onsdagsmøter:  
Bønn og bibel har høsten 2023 blitt avsluttet ettersom oppmøte 
har vært veldig lavt. Våren 2023 vil det bli onsdagsmøter med 
bibeltimer ca. hver 3. onsdag. Solbjørg og Johs vil være verter de 
onsdagene Svein Anton ikke holder bibeltimen.  

Sommerbibelskole:  
Svein Anton har fått forespørsel om å arrangere 
sommerbibelskole for 5-7 klasse siste uke før sommerferien i 
Misjonssalen. Foreløpig komite er Svein Anton og Marius Arntsen. 

Se også B-referatet

Morris

005/24 Styreleders hjørne 
Utleieinntekter:  
Reidun Edland, Kåre Jan Edland, Morris Kjølleberg, Terje Eggebø 
og Arnt Ove Berg hadde et møte der de ble enig om rutiner for 
fakturering ved ekstern utleie. Se et eget referat fra dette møtet. 

info 
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006/24 Årsmøtet 2024 
Sakslisten for kvelden blir som følger:  

1. årsmelding 
2. regnskap 
3. valg 
4. forslag til nye lover 
5. info om strategi 
6. Navn: Søndagsmøte eller gudstjeneste? Forsamlingsleder 

eller pastor?  
7. Samtale om arbeidet 
8. Eventuelt  

Ansatte vil ta seg av registrering av medlemmer/kontingent.  

Svein Anton skriver i nyhetsmail at alle tar med seg litt mat hver til 
en felles kveldsmat.  

Valgnemnda styrer alt det praktiske rundt avstemningen, det vil si 
penner, stemmesedler, telling osv, og det er de som presenterer 
kandidatene. Morris sender en mail til valgnemnda over hva de 
har ansvar for på årsmøtet og sender over maler på 
stemmesedler som brukes av regionen. 

Svein Anton lager noen spørsmål som kan stilles til de 
kandidatene som stiller til valg slik at en blir litt bedre kjent med 
de som stiller til valg.  
Svein Anton ordner 6 blomster som deles ut på årsmøtet.  

Se også B-referatet.

Svein Anton 

Morris 

Svein Anton

007/24 Forslag til endringer av lover 
Styret ble enig om forslag til endringer som vil bli presentert på 
årsmøtet. Se eget skriv med forslag til lovendringer. Håkon lager 
til saksdokument med forslag til lovendringer som presenteres på 
årsmøtet.  

Styret vedtok også forslag til lovendring om eldsteråd tas opp på 
kommende årsmøte. 

Håkon
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008/24 Connect, læringsnettverk for flerkultutrelt arbeid 
Styret vedtok at vi utsetter å sende et team til eventuell Connect 
2026/2027. Ingebjørg melder tilbake til de som hun har vært i 
kontakt med angående denne saken.  
Morris melder tilbake til hovedkontoret at vi dessverre ikke får til å 
sende et team.

Ingebjørg 

Morris

009/24 Handlingsplan - veien videre 
Denne saken utsettes

info

010/24 Julemessa 2024 
Foreløpig komite er: Nina Frafjord, Helga Røyland, Steinar 
Reilstad, Terje Eggebø, Bjarne Mæland og Lars Egil Espedal.  

Nina spør fortløpende andre gode kandidater. 
Julemessekomiteen gis også mandat til å planlegge innhold og 
lengde av selve julemessen, og trenger ikke å gå via styret. 

Se også B-referatet 

Nina 

011/24 Forslag til kandidater til styret i NLM Sandnesporten 
Denne sakten utsette til neste styremøte

info

012/24 Eventuelt 
Medlemsmøter våren 24- denne saken tas opp igjen senere.  

Status LOG - ved opprettelse av LOG ble det bestemt at LOG 
skulle gi en status om deres arbeid til styret. Dette settes opp på 
huskelisten over saker til fremtidige styremøter.  

Kollekt Awana- denne saken tas på neste styremøte 

Status fra konfirmantkomite - Dato for konfirmantgudstjeneste 
justeres til 26.april 2025. Det blir felles møte for hele menigheten 
denne lørdagen.  

Se også B-referatet.

info


